
Protokół nr V/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 05 lutego 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 12:08 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram piątą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. Powitał 

wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział trzynastu z pośród 

piętnastoosobowego ustawowego składu Rady, w związku z powyższym stwierdził, że obrady 

są prawomocne. Swoją nieobecność usprawiedliwili radni Stanisław Papież i Jerzy Peroński. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono i 

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW  SESJI Z DNIA 18 I 28 GRUDNIA 

2018R.  Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania. Wpierw za przyjęciem 



protokołu z dnia 18 grudnia 2018 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Następnie głosowano za przyjęciem protokołu sesji z dnia 28 grudnia 2018 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc grudzień 2018 r.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniu spraw, m.in. nakazu uprzątnięcia odpadów z działki gminnej w Ruszowie,  

spotkania w sprawie rewitalizacji istniejących i budowie nowych szlaków pieszo-rowerowych 

na terenie gminy, czyszczenia sieci ogólnospławnej ul. Sikorskiego w Węglińcu i stanu 

kolektora, przetargów na przebudowę ulicy Sikorskiego w Węglińcu wraz z infrastrukturą 

techniczną oraz modernizację budynku Domu Kultury w Czerwonej Wodzie.  

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji przystąpiono do głosowania w 

sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmian w budżecie 

Przewodniczący przypomniał, że projekt został szczegółowo omówiony godzinę temu na 

posiedzeniu wspólnym komisji. Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek 

Wawrzynek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Ponieważ 

nie było pytań przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 36/V/19 w sprawie w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 5). 

 

2. w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej na rok 2019 

Przewodniczący Rady poinformował, że plan pracy został przygotowany przez komisję na 

posiedzeniu w dniu 31 stycznia br. Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania w 

sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 37/V/19 w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej, 

Prawa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej na rok 2019 (niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 6). 

 

3. w sprawie zmiany uchwały nr 35/VI/03 Rady Gminy i Miasta Węgliniec z dnia 12 marca 

2003 r. w sprawie Statutu Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Rady odpowiadając na pytanie radnego Waldemara Błauciaka o dublowanie 

się tematu bezpieczeństwa w Komisji Rewizyjnej i w nowej Komisji Społecznej wyjaśnił, że 

przyjęliśmy plan pracy Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, gdyż taka komisja 

dalej funkcjonuje przed zmianą statutu. Natomiast zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

nie ma i nigdy nie było Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego. Została ona 

stworzona na jakieś potrzeby. W związku z tym, żeby było zgodnie z ustawą będzie to tylko 

Komisja Rewizyjna a prawem i porządkiem publicznym zajmie się inna komisja, zgodnie z 

nowelizacją. A jeżeli skład Komisji Rewizyjnej dojdzie do wniosku, że ramowy plan pracy nie 

dotyczy ich albo trzeba go zmienić, gdyż nie chcą go realizować to zostanie on zmieniony. 

Następnie odpowiadając na pytanie radnego Grzegorza Tyrakowskiego o skład liczebny 

poszczególnych komisji, który nie został uwzględniony w projekcie uchwały wyjaśnił, że 

zwyczajowo oddzielną uchwałą ustalany jest stan liczebny komisji a następnie wybierani są do 

nich poszczególni członkowie. Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

wystarczy, że opinie komisji o projektach uchwał będą wyświetlane w formie sprawozdania na 

rzutniku skoro przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie komisji i wszyscy pamiętają jak 

głosowano czy  Przewodniczący komisji powinni odczytywać wyniki głosowań. Radni uznali, 



że wystarczy jak wyniki będą wyświetlane. Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie 

przyjęcia uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wanda Antonina Batog, Andrzej Fink, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

PRZECIW (5) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Grzegorz 

Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 38/V/19 w sprawie zmiany uchwały nr 35/VI/03 Rady Gminy i 

Miasta Węgliniec z dnia 12 marca 2003 r. w sprawie Statutu Gminy i Miasta Węgliniec 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7). 

Po zakończonym głosowaniu radny Waldemar Błauciak zwracając się do zebranych wyraził 

swoje zdanie, iż podjęcie tej uchwały spowoduje, że Rada Miejska zrobi krok wstecz. 

Likwidacja komisji tematycznych, które do tej pory funkcjonowały i kumulacja tematów na 

dwie komisje nie służy jakości i higienie pracy. Ponieważ w ślad za podjętą uchwałą nie idzie 

uchwała w sprawie liczebności komisji, poprosił o potwierdzenie czy po zatwierdzeniu  

uchwały, w której zmianie ulega § 16 dotyczący komisji, jedyną prawomocną i mogącą 

obradować jest Komisja Rewizyjna. Przewodniczący Rady odpowiedział, że dopóki nie 

uprawomocni się uchwała dotychczasowe komisje funkcjonują i mogą obradować. Radny 

Waldemar Błauciak poprosił o opinię Radcy Prawnego, gdyż uważa, że Przewodniczący nie do 

końca ma rację. Przybyła na obrady radczyni prawna Pani Barbara Ochocka-Czajkowska 

odpowiadając na pytanie wyjaśniła, że skutki jakie niesie za sobą podjęta właśnie uchwała nie 

wejdą w życie z dniem dzisiejszym. Wejście w życie uchwały wymaga ogłoszenia jej w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego i upływu 14 dni od daty ogłoszenia. Po 

upływie tego czasu rzeczywiście dotychczasowe komisje utracą możliwość obradowania ale 

znając datę ogłoszenia uchwały w Dzienniku Urzędowym można zaplanować termin sesji, na 

której zostaną odwołani członkowie dotychczasowych komisji i powołani członkowie nowych 

komisji. Odpowiadając na drugie pytanie radnego Waldemara Błauciaka czy nie można by było 

już na tej sesji podjąć uchwałę w sprawie liczebności nowych komisji wyjaśniła, że taka 

uchwała ma zapis, iż wchodzi w życie z dniem podjęcia więc wystarczy, że na kolejnej sesji w 

pierwszej kolejności zostanie podjęta uchwała w sprawie liczebności a następnie uchwały w 

sprawie poszczególnych członków komisji. W przypadku gdy chcielibyśmy dzisiaj podjąć taką 

uchwałę, musiała by ona posiadać zapis, iż wejdzie w życie z dniem uprawomocnienia się 

uchwały w sprawie zmiany statutu.  

 

4. w sprawie Programu w zakresie przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dla Gminy 

i Miasta Węgliniec na lata 2019-2021 

Głos zabrał Burmistrz Mariusz Wieczorek, który wyjaśnił, że jest to dokument o charakterze 

programowym mający na celu przedstawienie polityki naszej gminy w zakresie walki z 

wykluczeniem społecznym. Następnie poprosił Panią Agatę Adamczyk Kierownika Wydziału 

Usług Wspólnych i Rozwoju o przedstawienie tematu. Pani Adamczyk wyjaśniła, że program 

jest kontynuacją założeń „Programu w zakresie przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu na 

terenie Gminy Węgliniec” i wynika z przepisów prawnych. W oparciu o ten program będzie 

można tworzyć kluby seniora, jak również realizować zadania z zakresu świetlic dla dzieci i 



wyjazdów dla dzieci i młodzieży z rodzin z trudną sytuacją finansową lub z rodzin 

patologicznych. Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

uchwały.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 39/V/19 w sprawie Programu w zakresie przeciwdziałania 

wykluczeniu społecznemu dla Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2019-2021 (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

5. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 

dla osób bezdomnych 

Głos zabrała Pani Agata Adamczyk, która przekazała zebranym, że obecnie z terenu naszej 

gminy w schronisku dla bezdomnych przebywają 4 osoby, od których nie pobiera się opłat, 

ponieważ osoby te nie uzyskują dochodów. Zdarza się tak, że osoby bezdomne wykazują 

dochody i wtedy część pobytu finansują sami a część finansuje opieka i właśnie ta uchwała to 

reguluje. Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 40/V/19 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

9). 

 

6. w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2019-2024 

Pani Agata Adamczyk Kierownika Wydziału Usług Wspólnych i Rozwoju poinformowała 

zebranych, że jest to zadanie wynikające z art. 6 ust.2 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o 

przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. W Programie na lata 2019-2024 przewidziano 

kontynuację zadań realizowanych w ramach Programu na lata 2016-2018, jak również podjęcie 

nowych przedsięwzięć. Uwzględniono przede wszystkim zadania związane z prowadzeniem 

profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie rozwiązywania problemów 

dotyczących zjawiska przemocy w rodzinie na terenie Miasta i Gminy Węgliniec. 

Przewodniczący Rady dodał, że z tabelek na 8 i 9 stronie programu wynika, że przemoc liczona 

liczbą interwencji w poszczególnych latach oraz liczbą niebieskich kart zmniejszyła się i 

sytuacja się poprawiła. Radny Marek Wawrzynek przekazał, że chciałby aby w przyszłości 



dyrektorzy szkół sporządzali sprawozdania jak realizowane są zadania tego programu na terenie 

szkoły. Nie było pytań więc przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 41/V/19 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy i Miasta 

Węgliniec na lata 2019-2024 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

7. w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi gminnej – ulicy Krętej w Węglińcu 

Uchwała została omówiona na posiedzeniu wspólnym komisji przed sesją, nikt nie miał pytań 

więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 42/V/19 w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi gminnej – 

ulicy Krętej w Węglińcu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

8. w sprawie przystąpienia Gminy Węgliniec do projektu konkursowego oraz wyrażenia 

zgody na zawarcie partnerstwa na rzecz realizacji projektu konkursowego 

„MODERNIZACJA SYSTEMÓW GRZEWCZYCH NA TERENIE GMIN 

ZAGRODNO, OSIECZNICA, WARTA BOLESŁAWIECKA, LUBAŃ, WĘGLINIEC” 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Dolnośląskiego na lata 2014 – 2020, Osi priorytetowej 3: Efektywność energetyczna, 

Działanie 3.3 „Efektywność energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze 

mieszkaniowym”, Poddziałanie 3.3.1 OSI „Efektywność energetyczna w budynkach 

użyteczności publicznej i sektorze mieszkaniowym – konkurs horyzontalny OSI” 

Uchwała została omówiona na posiedzeniu wspólnym komisji przed sesją, nikt nie miał pytań 

więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Fink 



NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 43/V/19 w sprawie przystąpienia Gminy Węgliniec do projektu 

konkursowego oraz wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa na rzecz realizacji projektu 

konkursowego „MODERNIZACJA SYSTEMÓW GRZEWCZYCH NA TERENIE GMIN 

ZAGRODNO, OSIECZNICA, WARTA BOLESŁAWIECKA, LUBAŃ, WĘGLINIEC” 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Dolnośląskiego na lata 2014 – 2020, Osi priorytetowej 3: Efektywność energetyczna, 

Działanie 3.3 „Efektywność energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze 

mieszkaniowym”, Poddziałanie 3.3.1 OSI „Efektywność energetyczna w budynkach 

użyteczności publicznej i sektorze mieszkaniowym – konkurs horyzontalny OSI” (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

9. w sprawie zmiany uchwały nr 91/XIV/07 Rady Miejskiej w Węglińcu z dnia                        

26 października 2007r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez gminę nieruchomości 

Burmistrz poinformował, że pierwotna uchwała posiadała zapis „na cele kultury fizycznej i 

turystyki, w tym terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych", gdyż miał być to teren przeznaczony 

pod budowę basenu. Obecnie teren ten chcemy przeznaczyć pod budowę przedszkola a w przyszłości 

również żłobka, dlatego zmieniamy w uchwale zapis dotyczący jego przeznaczenia. Nie było pytań więc 

przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Fink 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 44/V/19 w sprawie zmiany uchwały nr 91/XIV/07 Rady Miejskiej w 

Węglińcu z dnia 26 października 2007r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez gminę 

nieruchomości (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

10. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

Burmistrz przekazał, że proceduje nad wyrażeniem zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 

Państwa - Starosty Zgorzeleckiego przez Gminę Węgliniec własności nieruchomości 

zabudowanej położonej w Starym Węglińcu. Mówimy tutaj o nieruchomości wykorzystywanej 

do zadań własnych gminy w zakresie  oświaty, czyli o Szkole Podstawowej w Starym 

Węglińcu. Do tej pory nie stanowiła ona własności naszej gminy. W monecie, kiedy 

przyjmiemy tą uchwałę nieodpłatnie przejmiemy na własność budynek szkoły. Pytań nie było  

więc przystąpiono od razu do głosowania za podjęciem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Dawid 

Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Piechota 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 45/V/19 w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 14). 

Przewodniczący Rady dodał, że wstrzymał się od głosu ponieważ według niego uzasadnienie 

było za mało wyczerpujące i nie jest przekonany czy to była dobra decyzja.  

 

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu na pomieszczenie znajdujące się w budynku Ośrodka Zdrowia 

przy ul. Sikorskiego 40 w Węglińcu 

W przypadku wszystkich uchwał dotyczących wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia bądź dzierżawy gruntu okres 

najmu/dzierżawy wynosi „do 5 lat”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 46/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu na pomieszczenie znajdujące się w budynku 

Ośrodka Zdrowia przy ul. Sikorskiego 40 w Węglińcu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 47/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 48/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 49/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 18). 

 

15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 50/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 19). 

 

16. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 



NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 51/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 20). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego;  

➢ Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, że w okresie między sesjami Komisje 

nie wypracowały żadnych wniosków.  

➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

W związku z jednym pismem dotyczącym niedrożności rowu opaskowego i 

spływających do niego zanieczyszczeń Przewodniczący Rady poinformował, że udał 

się na wizję lokalną, podczas której stwierdził, że rzeczywiście do rowu spływają 

nieczystości z pobliskich domostw a woda z rowu nie odpływa ze względu na tamy 

bobrów. Jednocześnie odkrył ślady konserwacji tego rowu. Następnie głos zabrali 

przybyli na sesję autorzy pisma, którzy przekazali, że czyszczona była rzeka a nie rów 

opaskowy, poza tym podczas czyszczenia rów został zniszczony. Według dokumentacji 

powinien to być rów osuszający, więc nie rozumieją dlaczego spływa do niego woda z 

rzeki. Przewodniczący Rady zaproponował ponowną wizję lokalną z autorami pisma. 

Natomiast Burmistrz przekazał, że zostały już poczynione rozmowy z zarządcami i 

padliśmy pół roku aby uregulować kwestie nieczystości. 

 
W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego 

Grzegorza Tyrakowskiego czy jest możliwość oczyszczenia przez WUKO kanalizacji burzowej na 

ulicy Ratuszowej oraz naprawienie nawierzchni w chodniku po lewej stronie drogi wyjaśnił, że w 

budżecie są zaplanowane środki na remont chodnika przy ulicy Kantowicza, więc nie wie czy 

starczy środków na remont przy ulicy Ratuszowej. Jeżeli jest to drobna naprawa to tak, ale jeżeli 

będzie się to wiązało z dokumentacją projektową to raczej nie w tym roku. Na pytanie o kanalizację 

odpowiedział Dyrektor ZUK Krzysztof Polewski. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o domniemany system 

kanalizacji burzowej to takowego zainwentaryzowanego nie ma. Występują tylko szczątkowe ślady 

poniemieckiej kanalizacji burzowej, która jest wykorzystywana w różne sposoby, m.in. przez 

podłączenie szamb. Nie wie czy jest możliwość techniczna na oczyszczenie, czy przy próbie nie 

oberwie się kawał ziemi. 

Następnie z zapytaniem do Burmistrza zgłosiła się radna Maria Fedyczkowska. Zapytała czy jest 

możliwość wprowadzenia ograniczeń na drodze która prowadzi do domu nr 7 w Kościelnej Wsi, 

ponieważ jeżdżące tamtędy samochody przewożące drzewo zerwały pobocza przepustów, a 

niedaleko jest lepsza droga do poruszania się przez takie pojazdy. Burmistrz przekazał, że zajmie 

się tą sprawą. 

    

W punkcie wolne głosy i komunikaty: 

➢ Radna Bogumiła Glonek poruszyła temat remontu drogi 296. Zastępca Burmistrza 

Dominik Matelski przekazał, że DSDiK przygotowało program funkcjonalno-

użytkowy, w którym określiło koszty remontu tej drogi. Koszty to ponad 3 mln zł, z 

czego ok 1,4 mln ma pokryć DSDiK a ok 1,7 mln zł gmina. Na ten moment gmina nie 

posiada takich środków ale DSDiK zadeklarowało, że swoje roboty, czyli pas drogowy 

jest w stanie wykonać w tym roku.  

➢ Radna Bogumiła Glonek poprosiła o zajęcie się sprawą uregulowania prawnego działki 

przy Świetlicy Wiejskiej w Jagodzinie.  

➢ Radna Elżbieta Grabowska zgłosiła, że w zeszłym tygodniu nieznany sprawca spuścił 

wodę ze stawu w parku w Czerwonej Wodzie, jednocześnie poprosiła o remont tamy ze 

środków gminnych. 



        Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 14:07, Przewodniczący Rady 

oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam piątą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 

  Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


